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PROTOKÓŁ 

z obrad X Sesji Gminy Radziejów 

z dnia 28 czerwca 2016 roku 

 

 

Rozpoczęcie obrad godz. 1110 

W obradach udział wzięli: 

-Radni, 

-Sołtysi, 

-Wójt, Skarbnik, Sekretarz Gminy, 

-Radca Prawny, 

-Kierownik GOPS, 

-Dyrektor GOK, 

-Pracownicy obsługujący sesję. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Marian Bandyszewski dokonał otwarcia X Sesji 

Rady Gminy Radziejów, powitał wszystkich obecnych, poinformował o możliwości 

wglądu do protokołu z poprzedniej sesji, następnie przedstawił proponowany 

porządek obrad, dodając aby wprowadzić zmianę poprzez wycofanie z porządku 

obrad uchwały w sprawie powołania Komisji Inwentaryzacyjnej Mienia 

Komunalnego i zastąpieniem go uchwałą w sprawie wynagrodzenia dla Wójta 

Gminy Radziejów. 

 

Proponowany porządek obrad: 

I. Sprawy organizacyjne: 

1) otwarcie obrad sesji i stwierdzenie quorum, 

2) przyjęcie porządku obrad i wybór sekretarza sesji, 

3) przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

 

II. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) Rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania z wykonania budżetu 

Gminy Radziejów, sprawozdania finansowego za 2015 rok oraz 

udzielenie wójtowi absolutorium za 2015 rok: 

a) wystąpienie wójta dotyczące realizacji budżetu w 2015 roku, 

b) zapoznanie radnych z opinią Składu Orzekającego Regionalnej 

Izby Obrachunkowej o przedłożonym przez organ wykonawczy 

sprawozdaniu z wykonania budżetu, 

c) zapoznanie radnych z opinią Komisji Rewizyjnej o wykonaniu 

budżetu, 
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d) przedstawienie wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie 

udzielenia absolutorium, 

e) przedstawienie opinii Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej o prawidłowości wniosku Komisji Rewizyjnej                        

w sprawie udzielenia absolutorium, 

f) wystąpienie przedstawicieli komisji, 

g) dyskusja, 

h) podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia 

sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Radziejów oraz 

sprawozdania finansowego za 2015 rok, 

i) podjęcie uchwały w sprawie udzielenia wójtowi gminy 

Radziejów absolutorium za 2015 rok. 

 

2) zatwierdzenia taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego 

odprowadzania ścieków na terenie gminy Radziejów, 

3) wystąpienia Gminy Radziejów ze Związku Gmin Zlewni Jeziora Gopło  

z siedzibą w Kruszwicy, 

4) określenia wymagań, jakie powinien spełniać przedsiębiorca 

ubiegający się o udzielenie zezwolenia na prowadzenie działalności               

w zakresie ochrony przed bezdomnymi zwierzętami, prowadzenie 

schroniska dla bezdomnych zwierząt,  a także grzebowisk i spalarni 

zwłok zwierzęcych i ich części, 

5) wynagrodzenia dla Wójta Gminy Radziejów, 

6) zasad i trybu udzielania dotacji z budżetu gminy na prace 

konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku 

wpisanym do rejestru zabytków oraz sposobu jej rozliczania i kontroli, 

7) poboru opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi w drodze 

inkasa, wyznaczenia inkasentów i określenia wysokości 

wynagrodzenia za inkaso, 

8) regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy 

Radziejów, 

9) ustalenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w 

zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 

nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów, w zamian za 

uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi, 

10) sprawie terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi, 

11) wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi, składanej przez właścicieli nieruchomości oraz 
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określenia warunków i trybu składania deklaracji za pomocą środków 

komunikacji elektronicznej, 

12) zmieniająca uchwałę w sprawie Statutu Samorządowej Administracji 

Placówek Oświatowych w Radziejowie, 

13) uchylenia Uchwały Rady Gminy Radziejów Nr XXI/115/2005 z dnia 31 
marca 2005 r. w sprawie upoważnienia Kierownika Samorządowej 
Administracji Placówek Oświatowych w Radziejowie do wydawania 
decyzji administracyjnych, 

14) nadania Statutu Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w 
Radziejowie, 

15) upoważnienia Kierownika Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej                               
w Radziejowie do prowadzenia postępowań z zakresu przyznawania  
pomocy materialnej o charakterze socjalnym, 

16) zmieniająca uchwałę w sprawie regulaminu przyznawania pomocy 
materialnej o charakterze socjalnym dla uczniów zamieszkałych na 
terenie Gminy Radziejów, 

17) uchwalenia Gminnego Programu Wspierania Rodziny w Gminie  
Radziejów na lata 2016-2018, 

18) przystąpienia do opracowania Lokalnego Programu Rewitalizacji  
Gminy Radziejów na lata 2016-2023, 

19) zaliczenia drogi Biskupice - Biskupice do kategorii dróg gminnych                               
i ustalenia jej przebiegu, 

20) udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Radziejowskiego                          
na realizację zadań bieżących powiatu, 

21) zaciągnięcia długoterminowej pożyczki na pokrycie planowanego 
deficytu, 

22) ustalenia wysokości ryczałtu na pokrycie kosztów poniesionych                       
w związku z pełnieniem funkcji sołtysa, 

23) zmieniająca uchwałę Nr VIII/60/2015 w sprawie budżetu gminy                         
na 2016 rok, 

24) Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Radziejów na lata 2016-2026. 
 

III. Składanie wniosków i interpelacji. 

IV. Wolne wnioski i zapytania. 

V. Zakończenie obrad sesji. 

 

 

Ad I. Wiceprzewodniczący Rady Gminy Marian Bandyszewski stwierdził, że w 

chwili otwarcia Sesji na stan 15 radnych obecnych było 14, w związku z tym Sesja jest 

prawomocna do podejmowania uchwał. Przedstawiony porządek obrad ze 

zmianami został przyjęty jednogłośnie. Sekretarzem Sesji został wybrany Mirosław 

Kołodziejczyk 14 głosami. 
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Ad II, 1, a) Wójt Gminy przedstawił najważniejsze informacje dotyczące realizacji 

budżetu w 2015 roku, wyszczególnił inwestycje realizowane na terenie gminy 

Radziejów. Podziękował za współpracę i wsparcie radnym oraz sołtysom. 

 

Ad II, 1, b) Sekretarz Arleta Brochocka-Śliwak odczytała Uchwałę Nr 14/S/2016 

Składu Orzekającego Nr 9 Regionalnej Izby Obrachunkowej w Bydgoszczy z dnia 22 

kwietnia 2016 roku w sprawie wyrażenia opinii o przedłożonym przez Wójta Gminy 

Radziejów sprawozdaniu z wykonania budżetu Gminy za 2015 rok wraz z 

informacją o stanie mienia Gminy. (szczegółowe dane stanowi załącznik do 

protokołu) 

 

Ad II, 1, c) Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Kazimierz Czynsz odczytał Opinię 

Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Radziejów o wykonaniu budżetu gminy Radziejów 

za 2015 rok. (szczegółowe dane stanowi załącznik do protokołu) 

 

Ad II, 1, d) Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Kazimierz Czynsz przestawił 

Uchwałę Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Radziejów Nr 1/16 z dnia 23 maja 2016 

roku w sprawie wniosku o udzielenie absolutorium Wójtowi Gminy Radziejów za 

2015 rok. (szczegółowe dane stanowi załącznik do protokołu) 

 

Ad II, 1, e) Sekretarz Gminy Arleta Brochocka-Śliwiak odczytała Uchwałę Nr 

12/Kr/2016 Składu Orzekającego Nr 9 Regionalnej Izby Obrachunkowej w 

Bydgoszczy z dnia 2 czerwca 2016 roku w sprawie wyrażenia opinii o wniosku 

Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Radziejów w sprawie udzielenia absolutorium 

Wójtowi Gminy z wykonania budżetu za 2015 rok. (szczegółowe dane stanowi 

załącznik do protokołu) 

 

Ad II, 1, f) Przewodniczący komisji finansowo-budżetowej radny Ireneusz Głowacki 

poinformował, że „Komisja finansowo – budżetowa w dniu 21 czerwca 2016 roku po 

zapoznaniu się z sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy za 2015 rok i 

wyjaśnieniami złożonymi przez Wójta Gminy i Skarbnika Gminy postanowiła 

pozytywnie jednogłośnie zaopiniować wykonanie budżetu Gminy za 2015 rok oraz 

wnioskuje o udzielnie absolutorium z tego tytułu Wójtowi Gminy Panu Markowi 

Szuszmanowi”.  
 

Przewodniczący komisji rolnictwa radny Kazimierz Skupniewicz odczytał, iż 

„Komisja rolnictwa oraz spraw socjalnych na posiedzeniu w dniu 22 czerwca 2016 r. 

po rozpatrzeniu sprawozdania z wykonania budżetu Gminy za 2015 rok postanowiła 

pozytywnie jednogłośnie zaopiniować wykonanie budżetu Gminy za 2015 rok oraz 
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jednogłośnie wnioskuje o udzielnie absolutorium z tego tytułu Wójtowi Gminy 

Radziejów.” 

 

 Przewodniczący komisji oświaty i kultury radny Marian Bandyszewski 

poinformował, że „Komisja oświaty i kultury na posiedzeniu w dniu 20 czerwca 2016 

roku poddała analizie wykonanie budżetu Gminy za rok 2015. Nie stwierdzono 

żadnych nieprawidłowości. Mając na uwadze pozytywną opinię Regionalnej Izby 

Obrachunkowej oraz Komisji rewizyjnej postanowiła jednogłośnie wnioskować o 

przyjęcie sprawozdania z wykonania budżetu za 2015 rok oraz udzielenie 

absolutorium Wójtowi Gminy Radziejów Panu Markowi Szuszmanowi”. 
 

Ad II, 1, g) Nie podjęto dyskusji. 

 

Ad II, 1, h) Projekt uchwały w sprawie w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia 

sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Radziejów oraz sprawozdania 

finansowego za 2015 rok odczytał Wiceprzewodniczący Rady Gminy Błażej Patyk. 

 

Przestąpiono do głosowania nad podjęciem uchwały. Za przyjęciem uchwały 

głosowało 14 radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

Ad II, 1, i) Projekt uchwały w sprawie udzielenia wójtowi gminy Radziejów 

absolutorium za 2015 rok odczytał Wiceprzewodniczący Rady Gminy Marian 

Bandyszewski. 

 

Przestąpiono do głosowania nad podjęciem uchwały. Za przyjęciem uchwały 

głosowało 14 radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

Ogłoszenie przerwy 1150 

Wznowienie obrad 1200 

 

Ad II, 2) Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia taryf dla zbiorowego 

zaopatrzenia w wodę  i zbiorowego odprowadzania ścieków na terenie gminy 

Radziejów odczytał Wiceprzewodniczący Rady Gminy Błażej Patyk. 

 

Kierownik SOTG Marcin Jaskólski poinformował, że Rada Gminy jest zobowiązana 

do podejmowana w/w uchwały. Dodał, że po przeanalizowaniu kosztów 

związanych z funkcjonowaniem wodociągu pojawił się deficyt. Aby go pokryć 

zaproponowano podwyższenie stawki za wodę o 14 gr brutto. 
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Przestąpiono do głosowania nad podjęciem uchwały. Za przyjęciem uchwały 

głosowało 14 radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

Ad II, 3) Projekt uchwały w sprawie wystąpienia Gminy Radziejów ze Związku 

Gmin Zlewni Jeziora Gopło z siedzibą w Kruszwicy odczytał Wiceprzewodniczący 

Rady Gminy Marian Bandyszewski. Dodał, że 6 miesięcy temu była w tej sprawie 

podejmowana uchwała intencyjna. 

 

Radny Krzysztof Nowowiejski dodał, że na ostatnim spotkaniu związku 

przedstawiono sprawozdanie z działalności, zostaną zwrócone wpłacone składki. 

Poinformowano o dokonanych inwestycjach tj. 108 km 625 m kanalizacji, 104 

przepompownie na ogólną sumę 18 165 075,20 zł. 

 

Przestąpiono do głosowania nad podjęciem uchwały. Za przyjęciem uchwały 

głosowało 14 radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

Ad II, 4) Projekt uchwały w sprawie określenia wymagań, jakie powinien spełniać 

przedsiębiorca ubiegający się o udzielenie zezwolenia na prowadzenie działalności               

w zakresie ochrony przed bezdomnymi zwierzętami, prowadzenie schroniska dla 

bezdomnych zwierząt, a także grzebowisk i spalarni zwłok zwierzęcych i ich części  

odczytał Wiceprzewodniczący Błażej Patyk. 

 

Przestąpiono do głosowania nad podjęciem uchwały. Za przyjęciem uchwały 

głosowało 14 radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

Ad II, 5) Projekt uchwały w sprawie wynagrodzenia dla Wójta Gminy Radziejów 

odczytał Wiceprzewodniczący Rady Gminy Marian Bandyszewski. 

 

Przestąpiono do głosowania nad podjęciem uchwały. Za przyjęciem uchwały 

głosowało 14 radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

Ad II, 6) Projekt uchwały w sprawie odczytał zasad i trybu udzielania dotacji z 

budżetu gminy na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane 

przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków oraz sposobu jej rozliczania i kontroli 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Błażej Patyk. 

Przestąpiono do głosowania nad podjęciem uchwały. Za przyjęciem uchwały 

głosowało 14 radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

Ad II, 7) Projekt uchwały w sprawie poboru opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi w drodze inkasa, wyznaczenia inkasentów i określenia wysokości 
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wynagrodzenia za inkaso odczytał Wiceprzewodniczący Rady Gminy Marian 

Bandyszewski. 

 

Przestąpiono do głosowania nad podjęciem uchwały. Za przyjęciem uchwały 

głosowało 14 radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

Ad II, 8) Projekt uchwały w sprawie regulaminu utrzymania czystości i porządku na 

terenie Gminy Radziejów odczytał Wiceprzewodniczący Błażej Patyk. 

 

Przestąpiono do głosowania nad podjęciem uchwały. Za przyjęciem uchwały 

głosowało 14 radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

Ad II, 9) Projekt uchwały w sprawie ustalenia szczegółowego sposobu i zakresu 

świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 

nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów, w zamian za uiszczoną przez 

właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

odczytał Wiceprzewodniczący Marian Bandyszewski. 

 

Przestąpiono do głosowania nad podjęciem uchwały. Za przyjęciem uchwały 

głosowało 14 radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

Ad II, 10) Projekt uchwały w sprawie terminu, częstotliwości i trybu uiszczania 

opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi odczytał Wiceprzewodniczący 

Błażej Patyk. 

 

Przestąpiono do głosowania nad podjęciem uchwały. Za przyjęciem uchwały 

głosowało 14 radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

Ad II, 11) Projekt uchwały w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi, składanej przez właścicieli nieruchomości 

oraz określenia warunków i trybu składania deklaracji za pomocą środków 

komunikacji elektronicznej odczytał Wiceprzewodniczący Marian Bandyszewski. 

 

Przestąpiono do głosowania nad podjęciem uchwały. Za przyjęciem uchwały 

głosowało 14 radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

Ogłoszenie przerwy 1245 

Wznowienie obrad 1255 
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Ad II, 12) Projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie Statutu Samorządowej 

Administracji Placówek Oświatowych w Radziejowie odczytał Wiceprzewodniczący 

Błażej Patyk. 

 

Przestąpiono do głosowania nad podjęciem uchwały. Za przyjęciem uchwały 

głosowało 14 radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

Ad II, 13) Projekt uchwały w sprawie uchylenia Uchwały Rady Gminy Radziejów Nr 

XXI/115/2005 z dnia 31 marca 2005 r. w sprawie upoważnienia Kierownika 

Samorządowej Administracji Placówek Oświatowych w Radziejowie do wydawania 

decyzji administracyjnych odczytał Wiceprzewodniczący Marian Bandyszewski. 

 

Przestąpiono do głosowania nad podjęciem uchwały. Za przyjęciem uchwały 

głosowało 14 radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

Ad II, 14) Projekt uchwały w sprawie nadania Statutu Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Radziejowie odczytał Wiceprzewodniczący Błażej Patyk. 

 

Przestąpiono do głosowania nad podjęciem uchwały. Za przyjęciem uchwały 

głosowało 14 radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

Ad II, 15) Projekt uchwały w sprawie upoważnienia Kierownika Gminnego Ośrodka 

Pomocy Społecznej w Radziejowie do prowadzenia postępowań z zakresu 

przyznawania pomocy materialnej o charakterze socjalnym odczytał 

Wiceprzewodniczący Marian Bandyszewski. 

 

Przestąpiono do głosowania nad podjęciem uchwały. Za przyjęciem uchwały 

głosowało 14 radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

Ad II, 16) Projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie regulaminu 

przyznawania pomocy materialnej o charakterze socjalnym dla uczniów 

zamieszkałych na terenie Gminy Radziejów odczytał Wiceprzewodniczący Błażej 

Patyk. 

 

Przestąpiono do głosowania nad podjęciem uchwały. Za przyjęciem uchwały 

głosowało 14 radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

Ad II, 17) Projekt uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Wspierania 

Rodziny w Gminie  Radziejów na lata 2016-2018 odczytał Wiceprzewodniczący 

Marian Bandyszewski. 
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Przestąpiono do głosowania nad podjęciem uchwały. Za przyjęciem uchwały 

głosowało 14 radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

Ad II, 18) Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do opracowania Lokalnego 

Programu Rewitalizacji Gminy Radziejów na lata 2016-2023 odczytał 

Wiceprzewodniczący Błażej Patyk. 

 

Przestąpiono do głosowania nad podjęciem uchwały. Za przyjęciem uchwały 

głosowało 14 radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 
Ad II, 19) Projekt uchwały w sprawie zaliczenia drogi Biskupice - Biskupice do 

kategorii dróg gminnych i ustalenia jej przebiegu odczytał Wiceprzewodniczący 

Marian Bandyszewski. 

 

Przestąpiono do głosowania nad podjęciem uchwały. Za przyjęciem uchwały 

głosowało 14 radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 
Ad II, 20) Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu 

Radziejowskiego na realizację zadań bieżących powiatu odczytał 

Wiceprzewodniczący Błażej Patyk. 

 

Przestąpiono do głosowania nad podjęciem uchwały. Za przyjęciem uchwały 

głosowało 14 radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

Ad II, 21) Projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia długoterminowej pożyczki na 

pokrycie planowanego deficytu odczytał Wiceprzewodniczący Marian 

Bandyszewski. 

 

Przestąpiono do głosowania nad podjęciem uchwały. Za przyjęciem uchwały 

głosowało 14 radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

Ad II, 22) Projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości ryczałtu na pokrycie 

kosztów poniesionych w związku z pełnieniem funkcji sołtysa odczytał 

Wiceprzewodniczący Błażej Patyk. 

 

Przestąpiono do głosowania nad podjęciem uchwały. Za przyjęciem uchwały 

głosowało 14 radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

Ad II, 23) Projekt uchwały zmieniający uchwałę Nr VIII/60/2015 w sprawie budżetu 

gminy  na 2016 rok 
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odczytał Wiceprzewodniczący Marian Bandyszewski. 

 

Przestąpiono do głosowania nad podjęciem uchwały. Za przyjęciem uchwały 

głosowało 14 radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

Ad II, 24) Projekt uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Radziejów na lata 2016-2026 odczytał Wiceprzewodniczący Marian Bandyszewski. 

 

Przestąpiono do głosowania nad podjęciem uchwały. Za przyjęciem uchwały 

głosowało 14 radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

Ad III, IV) Sołtys Piotr Wendziński dodał, że prowizja w wysokości 3% dla sołtysów 

od pobranych opłat za odpady jest zbyt niska, ponieważ nie pokrywa nawet koszów 

dojazdów. 

 

Radny Krzysztof Nowowiejski zaznaczył, że nie jest to obowiązek sołtysów tylko 

uchwała uprawnia ich do pobierania opłat. 

 

Kierownik SOTG Marcin Jaskólski poinformował, że kosiarka już po raz drugi uległa 

uszkodzeniu podczas koszenia poboczy, ponieważ z pól na pobocza są wyrzucane 

kamienie. Poprosił o przekazanie mieszkańcom aby dbali o pobocza. 

 

Radny Krzysztof Nowowiejski zaproponował, że informację związaną z poboczami 

oraz zmianą terminu uiszczania opłaty za odpady można poinformować 

mieszkańców kurendą. 

 

Sołtys Zbigniew Dominiak w imieniu sołtysów podziękował za podwyższenie 

ryczałtu. 

 
 

Ad V. W związku z wyczerpaniem tematyki obrad Sesji Wiceprzewodniczący Rady 

podziękował wszystkim zebranym za udział w posiedzeniu i zamknął obrady X Sesji 

Rady Gminy Radziejów. 

Zakończenie obrad Sesji 1350 

 

  Protokołowała              Sekretarz Sesji 

 

Paulina Świderska         Mirosław Kołodziejczyk 


